
版權與免責聲明

聖神修院神哲學院網站的內容會不時更新，恕不另行通知。因使用、誤用或引用此網頁內的任何資
訊而導致的損失或損害，本校概不負責。

本網站內的部份內容受版權保障；在未獲本校事先書面同意下複製、出版、發佈或使用全部或部份
資料，可能構成侵權。

假如懷疑本網站包含侵權資料，請通知我們 (聯絡電郵： college@hsscol.org.hk) 。
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Copyright and Disclaimer

The contents of the Seminary College’s website will be updated from time to time without prior notice. 
We accept no liability for any loss or damage howsoever arising from any use or misuse of or reliance on 
any information in this website. 

Some of the contents of the Seminary College’s website are protected by copyright and you may 
infringe it if you reproduce, publish, distribute or exploit such information in whole or in part in any form 
without our prior written permission.

If you believe that the Seminary College’s website contains materials infringing your copyright, please 
notify us ( E-mail address: college@hsscol.org.hk ) .


